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Goeiemorgen lieve mensen, 

Van harte welkom namens de Stichting Vrienden van De Roef 

Fijn dat u er allemaal al weer bent voor de allereerste Nieuwjaarsreceptie van Utrecht. 

Want terwijl Ineke en de vrijwilligers voor koffie zorgden, kon onze Burgemeester 

Sharon Dijksma nog even lekker uitslapen. Zij ontmoet haar gasten vanavond in Tivoli 

Vredeburg  

Maar u bent gezellig hier in onze eigen Roef. De meesten van u hoefden niet van ver te 

komen, de kapstok in de hal is bijna leeg. 

Ik moest denken aan een bijeenkomst in februari verleden jaar. 

Daar hoorde ik een bizar verhaal, over gevangenissen in Japan. 

Daar is iets bijzonders aan de hand. 

Als je kijkt naar wat voor mensen daar zitten, dan is er één bevolkingsgroep,· 

in die gevangenissen dus, die sneller groeit dan alle andere. 

Het zijn de senioren. 

In haar boek De eenzame eeuw schrijft Noreena Hertz daar over: · 

Het gaat níét om beruchte criminelen. Meestal gaat het om lichte misdrijven als 

winkeldiefstallen. 

Wat is er aan de hand?  

Een gevangene van 80 jaar zegt daar over: ·‘Het is een plek waar er altijd mensen zijn en 

waar ik me niet eenzaam voel.’ 

 

Het jaarverslag 2022 van onze Stichting Vrienden van De Roef had als titel 

-‘Samen de tijd doorbrengen’- 

En dát is precies wat De Roef betekent voor de bezoekers. 

Dat geldt in ons dorp trouwens ook voor Senioren in De Schalm  

en in het Verenigingsgebouw. 

Het zijn fijne plekken om samen de tijd door te brengen. 

Ineke en de vrijwilligers zorgen er samen voor dat bezoekers 

elkaar kunnen ontmoeten, samen actief kunnen zijn. 

Want in De Roef is immers altijd wat te doen 

Altijd hè, ook als het even mis gaat.  

Zoals toen Ineke ziek werd bijvoorbeeld. Dat was schrikken. 

Voor haarzelf, haar man en kinderen, de vrijwilligers, voor ons allemaal. 

Gelukkig had de natuur bij Ineke’s geboorte meteen voor een uitstekende reserve gezorgd, 

haar tweelingzus Wil viel in, en zorgde dat alles door kon gaan. 

Fantastisch. 

Maar Wil is natuurlijk net zo oud als Ineke, ·Dus als Ineke met pensioen gaat, gaat Wil dat 

ook. En dan is er geen reserve. 



En of we dat leuk vinden, of niet, dat gaat dit jaar wél gebeuren. 

“Maar ik ben nog niet weg hoor”, zei Ineke toen ze het zelf aan de vrijwilligers vertelde. 

Het bestuur gaat nu op zoek naar eenwaardige en aardige opvolger voor haar. 

Want háár geluk en dat van de Roef staan op nr 1.  

net als het geluk van de vrijwilligers en de bezoekers. 

 

Ook de samenstelling van het bestuur verandert. Cindy van Eijk blijft onze penningmeester, 

en Aagje aan de Stegge, die het afgelopen jaar secretaris was, ·is vanaf nu voorzitter, qant ik 

stop nu echt. 

Cindy en Aagje kunnen vanochtend helaas niet aanwezig zijn, maar u kent hen vast nog wel 

van het 10 jarig jubileumfeest van De Roef in juni. 

Daarnaast we zijn wij ook heel blij met onze nieuwe secretaris, Sjoerd Langius. Een ervaren 

bestuurder. 

Magda Spermon, al bijna vanaf het begin in 2013 onze zeer gewaardeerde adviseur, nam in 

oktober afscheid. Gelukkig blijft zij nog wel betrokken bij de redactie van De Roefwijzer. 

Jan Monden blijft wel adviseur van de stichting, net als ik. 

Elf jaar geleden begonnen we als bestuur aan een groot avontuur. 

De Roef moest sluiten. 

We zeiden Nee! 

Vrijwilligers maakten spandoeken: · 

Geen ontslag voor Ineke, de Moeder van De Roef,  en  De Roef moet blijven 

Alles was onzeker. Gaan we het redden? 

Yes, het lukte, want iedereen hielp mee. 

Nu begint het bestuur aan een nieuw avontuur. 

We gaan op zoek naar een nieuwe beheerder. 

Of we het gaan redden is dit keer niet de vraag. 

We gáán het redden, samen, 

We willen immers allemaal hetzelfde:  

Samen De Tijd Doorbrengen In De Roef. 

Bezoekers én vrijwilligers én bestuur én iedereen die Roef een warm hart toedraagt. 

Als er iets is waar we allemaal ervaring mee hebben in De Roef, 

dan is het wel afscheid nemen en welkom heten, dat brengt onze leeftijd mee. 

Met een beetje weemoed neem ik afscheid, maar dankbaar en met veel vertrouwen heet ik 

onze nieuwe secretaris en alle nieuwe bewoners en vrijwilligers van harte welkom. 

Ik wens u allen samen een goed 2024. 

 

De Meern, 2 januari 2024 

Miecke Monden-Duin 

 


